

# The SeaCrest

Tuen Mun

**T**he SeaCrest at West Rail Tuen Mun Station is a two-block upmarket residential development providing 428 units. Apartments in the 27-storey towers range in size between 600 sq ft and 800 sq ft.

A tropical theme has been adopted for The SeaCrest's residents' facilities, introduced with a fountain at the development's main entrance. The clubhouse offers 30,000 sq ft of recreational features, including an outdoor swimming pool, a gymnasium, a sauna, a tennis court, a billiards room, a table tennis room, a landscaped children's play area and a garden nursery.

## 嘉悅半島

屯門

**鄰** 近西鐵屯門站的嘉悅半島，位於屯門恆貴街1號，由兩座樓高27層的豪華住宅組成，提供428個單位。寬敞入口，配以玻璃天幕及噴水池入口大堂，營造亞熱帶風情。





### Bathrooms

Wash basins — Imperial  
Basin mixers & bath mixers — Teorema  
Toilets — Jacob Delafon  
Bathtubs — Kaldewei  
Gas water heaters — Towngas Superslim  
Wall mounted shower columns — Pacific

### Kitchens

Cabinets — Bauhaus by BSC  
Kitchen sink mixers — Carlo Frattini  
Worktops — Hi-Macs  
Sink bowls — Roca  
Gas built-in hobs — Goldine  
Cooker hoods — Philco  
Refrigerators — Philco  
Washer/dryers — Towngas  
Microwave ovens — Philco  
Electric water heaters — Electrolux  
Floors — Rak







單位面積分別由 600 餘平方呎兩房兩廳及三房兩廳 800 餘平方呎。

嘉悅半島的熱帶式會所達30,000平方呎，設有多項渡假式消閒設備，除了園林式室外泳池、健身中心及桑拿浴室、網球場、桌球室、乒乓球室外，還有園林式兒童園地及親子種植天地。



three bedroom unit

**K. Wah International Holdings Ltd.**  
developer

**Simon Kwan & Associates Ltd.**  
architect

**New House Construction Co Ltd**  
main contractor

**31 October 2002**  
date of completion



first floor plan